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وزیر امور خارجه بر کشورهای منطقه و همسایه متمرکز شود
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از تمرکز کار خود را روی کشورهای منطقه و همسایه بگذارد، اظهار داشت: این بسیار موضوع مهمی از جهات مختلف امنیتی، سیاسی، 
اقتصادی و فرهنگی است و اولویت بی چون و چرای ما باید تقویت و تحکیم روابط با کشورهای منطقه و همسایه باشد. 
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 قدردانی کرزی از میزبانی ایران 
از مذاکرات بین الافغانی

رئیس جمهور پیشین افغانستان از برگزاری نشست میان 
هیأت های مذاکره کننده دولت افغانستان و طالبان در تهران 
تمجید کرد. به گزارش ایسنا به نقل از روزنامه افغانستان 
تایمز، حامد کرزی، رئیس جمهور پیش��ین افغانستان از 
نشس��ت اخیر میان هیأت های دولت این کشور و طالبان 
که در تهران برگزار شد، استقبال کرده و گفته این رخداد، 
»گامی موثر در راس��تای صلح در این کشور]افغانستان[ 
اس��ت«. کرزی در ادامه از بیانیه مشترک ۲ طرف که در 
آن تداوم جنگ یک تهدید برای امنیت افغانس��تان تلقی 
ش��ده بود و بیان کرده بودند تمام تلاش ها باید بر یافتن 
راهکاری صلح آمیز و سیاسی متمرکز شود، استقبال کرد. 
او همچنی��ن از ایران به خاطر تلاش هایش برای برگزاری 
و میزبانی این نشس��ت قدردانی و اب��راز امیدواری کرد ۲ 
طرف گام های جدی تر و موثرتری برای موفقیت روند صلح 
بردارند. ناجیا انوری، سخنگوی وزارت صلح افغانستان نیز از 
برگزاری مذاکرات بین الافغانی در تهران تمجید کرد. او در 
این باره گفت: هدف این نشست ایجاد زمینه اعتماد برای 
روابط دوجانبه نزدیک تر میان مذاکره کنندگان افغانستان و 
طالبان است. انوری ادامه داد که ملت افغانستان خواستار 

سرعت یافتن مذاکرات و نتیجه بخش بودن آن هستند. 

سرلشکر موسوی: 
ارتش با قاطعیت مقابل دشمن می ایستد

فرمانده کل ارتش در بازدید از گروه ۴۱۱ مهندس��ی 
نزاج��ا تاکید کرد: ارتش با قاطعی��ت و اقتدار در مقابل 
دش��من می ایس��تد. به گزارش تس��نیم، امیر سرلشکر 
»سیدعبدالرحیم موسوی« فرمانده کل ارتش جمهوری 
اس��لامی ایران با حضور در گروه ۴۱۱ مهندسی پیامبر 
اعظم)ص( نیروی زمینی ارتش در بروجرد، از بخش های 
مختلف این یگان بازدید کرد. وی خاطرنشان کرد: امروز 
ارتش، ارزش ها و خصوصیات خوب و والایی دارد که قابل 
بیان اس��ت و یکی از آنها حضور بموقع در صحنه است. 
وقتی قرار اس��ت پای نظام بایستد و تودهنی به دشمن 
بزند، حضور پیدا می کند و یکی از این صحنه ها، حضور 
گسترده کارکنان ارتش و خانواده های آنان در انتخابات 
ریاست جمهوری بود که قریب به 78 درصد در این اقدام 
ارزشمند شرکت کردند. سرلشکر موسوی، ارتش را مصداق 
بارز »اش��داء علی الکفار رحماء بینهم« دانست و گفت: 
ارتشی که با قاطعیت و اقتدار در مقابل دشمن می ایستد، 
طاقت دیدن گریه یک دختر بچه را ندارد و فورا به کمک او 
می شتابد. امروز بحمدالله با برنامه ریزی و همت فرماندهان 
و کارکنان خدوم ارتش، تلاش خوبی برای رفع دغدغه های 

مردم سیستان و بلوچستان در حال انجام است. 

 ابلاغ پیام قالیباف 
به رئیس مجلس سوریه

رئیس کمیته روابط خارجی کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: پیام 
دکتر قالیباف، رئیس مجلس ش��ورای اسلامی به همتای 
سوری اش خود در سفر گروه دوستی ایران به سوریه ابلاغ 
و بر توسعه روابط پارلمانی ۲ کشور تاکید شد. عباس گلرو در 
گفت وگو با خانه ملت، درباره سفر هیات پارلمانی جمهوری 
اسلامی ایران به سوریه، اظهار داشت: در این سفر با مقامات 
سوری از جمله نخست وزیر، مشاور ارشد رئیس جمهور، وزیر 
خارجه، رئیس مجلس مردمی، اعضای کمیسیون امنیت ملی 
و گروه دوستی پارلمانی ایران و سوریه گفت وگوهای سازنده و 
خوبی در چارچوب اهداف پارلمانی داشتیم. نایب رئیس گروه 
دوستی پارلمانی ایران و سوریه، با اشاره به حضور هیات ایرانی 
در مراسم تشییع مرحوم احمد جبرئیل، دبیرکل جبهه خلق 
برای آزادی فلسطین، گفت: یکی از برنامه های گروه اعزامی 
دیدار با گروه های فلسطینی بود که مصادف شد با درگذشت 
آقای احمد جبرئیل و ما با شرکت در مراسم تشییع ایشان 
با فرزندان و اعضای خانواده وی دیدار کرده و پیام دوستی 
و همبستگی ملت ایران و نظام جمهوری اسلامی ایران را 
به ملت فلس��طین و گروه های مقاوم��ت ابلاغ کردیم. وی 
در پایان خاطرنشان کرد: از آنجا که بر اساس توافق میان 
رؤسای گروه های دوستی پارلمانی ایران و سوریه، مسؤولیت 
این گروه ها با بالاترین مقامات پارلمانی است و آقای دکتر 
قالیباف نیز ریاست گروه دوستی پارلمانی ایران و سوریه را 
بر عهده دارند، پیام ایش��ان را به همتای سوری ابلاغ و بر 
توسعه روابط پارلمانی تاکید کردیم و اعلام آمادگی مجلس 
شورای اسلامی برای تبادل سفرها در سطح عالی ترین مقام 

پارلمانی به رئیس مجلس سوریه اعلام شد. 

جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران:
آماده حمایت از دولت سیزدهم هستیم

دریادار فدوی با بیان اینکه س��پاه پاس��داران انقلاب 
اسلامی همواره به دولت ها کمک کرده است، گفت: با تمام 
ظرفیت های خود آماده حمایت از دولت منتخب هستیم. 
 به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، دریادار پاسدار علی 
فدوی، جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران در گفت وگویی 
با اش��اره به اقدامات س��پاه پاس��داران و سازمان بسیج 
مستضعفین در مقابله با ویروس منحوس کرونا اظهار کرد: 
سپاه پاسداران همواره در خدمت رسانی به دولت ها، پای 
کار بوده و حتی در مواقعی هم مورد بی مهری قرار گرفته 
است اما هیچ گاه دولت های منتخب مردم را رها نکرده و 
هر زمان که نیاز بوده به دولتمردان جهت خدمت رسانی 
بهتر به مردم کمک کرده است. وی در ادامه با بیان اینکه 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با تمام ظرفیت هایش آماده 
کمک رسانی به دولت انقلابی منتخب مردم است، گفت: 
حتی در موضوعات جدید و در راس��تای برطرف کردن 
نیاز های ضروری مردم که به واس��طه خباثت دشمنان و 
تحریم های ناجوانمردانه جلوی آن گرفته شده است، ما 
آماده کمک رس��انی و حمایت از دولت در جهت برطرف 
ش��دن این نیاز ها هستیم. جانش��ین فرمانده کل سپاه 
خاطرنشان کرد: مشکلاتی که امروز کشور ما به آن دچار 
شده است در شأن ملت غیور و شهیدپرور ایران اسلامی 
نیست و حل و فصل کردن این مشکلات قطعا در اولویت 
اس��ت و ان شاءالله با مستقر ش��دن دولت حجت  الاسلام 
رئیسی این مشکلات برطرف خواهد شد؛ البته سپاه با توان 
و ظرفیت حداکثری پشتیبان دولت منتخب در راستای 

برطرف شدن مشکلات خواهد بود. 

اخبار

گروه سیاسی: دولت بایدن پس از دور ششم نشست کمیسیون 
مشترک برجام در وین برای احیای توافق هسته ای، به کارشکنی 
و وقف��ه در روند مذاکرات رو آورده اس��ت. آمریکا به رغم ابراز 
تمایل جهت بازگشت به برجام، دست به اقدامات تحریک آمیز 

و آسیب زننده به مذاکرات وین زده است. 
ب��ه گزارش »وطن امروز«، دولت آمریکا در مقطع حاضر با 
تغییر مؤلفه های تاثیرگذار بر برجام بیش از گذشته در تنگنا 
قرار گرفته است. بایدن و تیم سیاست خارجی او از یک طرف با 
درک این موضوع که اقدامات جبرانی تهران در شتاب بخشیدن 
به برنامه هسته ای، ضرورت احیای برجام و وادار کردن ایران به 
بازگشت به محدودیت های هسته ای- یا به قول آنتونی بلینکن، 
وزیر خارجه و جیک سالیوان، مشاور امنیت ملی کاخ سفید، 
قرار دادن برنامه هسته ای ایران داخل جعبه- را فوری تر کرده 
است و از طرف دیگر با توجه به عدم اجماع داخلی در آمریکا و 
مخالفان قدرتمند توافق با ایران از ۲ جناح در کنگره، همچنین 
در نظر گرفتن ملاحظات رژیم صهیونیستی، در پی دستیابی 
به یک توافق حداقلی با ایران اس��ت، از همین رو واش��نگتن 
ضمن خودداری از تضمین دادن جهت خروج مجدد از برجام، 
اعلام کرده آمادگی رفع تمام تحریم های اعمال شده در دوران 

ترامپ را هم ندارد. 
»تد کروز« سناتور جمهوری خواه آمریکایی چندی قبل در 
واکنش به تاکید ایران بر اینکه آمریکا باید تضمین دهد توافق 
هسته ای را ترک نمی کند، مدعی شد هر توافقی که به معاهده 
تبدیل نشود، دوام نخواهد آورد و دولت بعدی آمریکا آن را پاره 
خواهد کرد. کروز در این باره در توئیتی نوشت: این فقط یک 
راه دارد که بایدن توافق هسته ای ایران را به عنوان معاهده )به 
کنگره( ارائه کند که این کار را نخواهد کرد، زیرا آنها می دانند 
مخالفت حداکثری دوحزبی وجود دارد. وی افزود: هر توافقی 
که معاهده نباشد، دوام نخواهد آورد و دولت بعدی در روز اول 

]روی کار آمدن[ آن را پاره خواهد کرد. 
در همین حال پایگاه خبری شبکه بلومبرگ جمعه به نقل 
از منبعی مطلع از مواضع تیم مذاکره کننده آمریکایی در وین، 
گزارش داد اعضای این تیم نگرانند فرصت برای احیای برجام 

رو به پایان باشد. 
این منبع - که نام و مقامش ذکر نشد - به بلومبرگ گفت از 
نظر دولت دموکرات آمریکا، توافق هسته ای ایران به  رغم نواقصی 
که دارد، همچنان قدرتمند اس��ت و بازگشت به این توافق در 
زمان کنونی می تواند فواید عدم اشاعه داشته باشد. بلومبرگ 
همچنین به نقل از »کِلسی داونِپورت« مدیر بخش عدم اشاعه 
در سازمان آمریکایی »انجمن کنترل تسلیحاتی« نوشت: »هر 
چه ایران دانش هسته ای بیشتر کسب کند، مطمئن شدن از 
اینکه برجام همان سد قدیم در برابر تولید تسلیحات اتمی باقی 

می ماند، سخت تر می شود«. 

مذاکره با چاشنی تداوم تحریم ■
ابراز نگرانی دولت بایدن از فرصت های رو به پایان برای احیای 
برجام در حالی است که آمریکا روز جمعه نام ۳۴ شرکت و نهاد 
در ارتباط با ایران، روسیه و چین را به فهرست سیاه این وزارتخانه 

اضافه و آنها را تحریم کرد. 
وزارت بازرگانی آمریکا روز جمعه طی بیانیه ای اعلام کرد نام 
۳۴ شرکت و نهاد را در ارتباط با ایران، روسیه و چین به فهرست 
سیاه همکاری های اقتصادی این وزارتخانه اضافه کرده است. بر 
اساس این بیانیه، 8 شرکت و نهاد به اتهام »تسهیل صادرات اقلام 

آمریکایی به ایران برخلاف دستورالعمل اداره صادرات آمریکا یا 
فروش این اقلام به شرکت هایی که در فهرست تحریم های دفتر 
کنترل دارایی های خارجی ]اوفک[ وابسته به وزارت خزانه داری 
آمریکا قرار دارند« در فهرست سیاه وزارت بازرگانی آمریکا جا 
گرفته اند و نام 6 شرکت نیز به اتهام فروش قطعات الکترونیکی 
که می تواند در »پیشبرد برنامه های نظامی روسیه« به کار رود، 

به این فهرست اضافه شده  است. 
وزارت بازرگانی آمریکا اعلام کرده اس��ت این ۳۴ شرکت و 
نهاد در فعالیت های تهدیدکننده سیاست خارجی، امنیت ملی 

و ارزش های آمریکا نقش داشته یا احتمال ایفای نقش آنها در 
چنین فعالیت هایی در آینده وجود دارد. 

مقام پنتاگون: ایران بزرگ ترین چالش ما در خاورمیانه است ■
همزم��ان ب��ا این تحولات ی��ک مقام وزارت دف��اع آمریکا 
جمعه شب در مصاحبه با ش��بکه خبری اسکای نیوز، ایران را 
بزرگ ترین چالش آمریکا در منطقه خواند و مدعی شد اقدامات 
ایران باعث بی ثباتی در منطقه می ش��ود. این مقام آمریکایی 
که اس��کای نیوز به نامش اشاره ای نکرده است، ادعا کرد حمله 
به نظامیان این کش��ور در عراق از سوی ایران و شبه  نظامیان 
مورد حمایت این کشور برنامه ریزی شده است. وی از حملات 
موش��کی و پهپادی انصارالله یمن به عربس��تان سعودی هم 
انتقاد کرد و این حملات را نیز که در پاسخ به حملات ائتلاف 
س��عودی به ملت یمن انجام می گیرد به ایران نسبت داد. این 
مقام وزارت دفاع آمریکا به اسکای نیوز گفت این کشور درصدد 
است ائتلاف هایش در منطقه غرب آسیا را فعال کند و شراکت 
نظامی با شماری از این کشورها در منطقه مهم و بنیادی است. 
این مقام آمریکایی همچنین گفت کشورش با همه امکانات خود 
در کنار رژیم صهیونیستی ایستاده و از آنچه »دفاع اسرائیل از 
خود« می خواند، حمایت می کند. وی در پایان اعلام کرد آمریکا 
بر حمایت از متحدان خود در منطقه خلیج فارس تمرکز دارد و 
مشتاقانه تلاش می کند این کشورها توانمندی های نظامی لازم 

را برای »دفاع از خود« داشته باشند. 
خط  و  نشان رابرت مالی! ■

دولت بایدن همزمان با اخلال در جریان مذاکرات وین، طی 
روزهای گذش��ته کانالی موازی را برای توافق جهت آزادسازی 
زندانیان این کش��ور در ایران گش��وده است. در همین زمینه 
»راب��رت مالی« نماینده ویژه دولت آمریکا در امور ایران گفت 
واشنگتن »توافق ناقص با ایران« برای آزادسازی آمریکایی های 
بازداشت شده در ایران را نخواهد پذیرفت. شبکه »ان بی سی« 
آمریکا به نقل از رابرت مالی نوش��ت: دولت بایدن مصر اس��ت 
تمام آمریکایی هایی که در ایران بازداش��ت شده اند آزاد شوند 
و در مذاکرات��ش با تهران درب��اره این گروه از زندانیان »توافق 
ناقص« را نخواهد پذیرفت. رابرت مالی یادآوری کرد در دوران 
ریاست جمهوری »باراک اوباما« رئیس جمهور اسبق آمریکا نیز 
برای آزادی آمریکایی های بازداشت ش��ده در ایران تلاش کرده 
اس��ت. رابرت مالی همچنین گفت: »در دولت اوباما روی این 
موضوع کار کردیم. آن موقع توانستیم برخی شهروندان را که 
ناعادلانه)!( زندانی شده بودند آزاد کنیم ولی نتوانستیم این کار را 
برای همه زندانی ها انجام دهیم«. او درباره افرادی که دولت آمریکا 
قصد دارد آنها را آزاد کند، گفت: »ما می گوییم همه آنها باید 
به وطن بازگردند. نمی خواهیم توافق ناقص کنیم. نمی خواهیم 
این بار هم برخی  را از قلم بیندازیم. می دانم دفعه قبل چقدر 

رنج آور بود و نمی خواهم تاریخ تکرار شود«.

زیاده خواهی هسته ای، عدم تضمین درباره لغو تحریم ها و وضع تحریم های جدید دولت بایدن علیه ایران، دورنمای مذاکرات هسته ای را مبهم کرده است

پشتپابهبرجام!

گروه سیاس�ی: رئیس قوه قضائیه با بی��ان اینکه کاهش اطاله 
دادرسی در گرو چند اقدام است که باید همزمان پیگیری شود، 
گف��ت: یکی از این موارد همکاری با دولت برای برطرف کردن 
زمینه هایی است که موجب افزایش پرونده های قضایی می شود. 
حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای صبح روز 
گذشته با حضور در دادگستری شهرستان قدس از بخش های 
مختلف این واحد قضایی بازدید و با تعدادی از مراجعان به صورت 
چهره به چهره گفت وگو کرد. وی همچنین با حضور در برخی 
شعب دادیاری و دادگاه ها و گفت وگو با برخی قضات و کارکنان، 
از نزدیک در جریان آمار ورودی و موجودی پرونده های قضایی و 
روند رسیدگی به آنها قرار گرفت. رئیس قوه  قضائیه در حاشیه این 
بازدید ۲ ساعت و نیمه، در گفت وگو با خبرنگاران درباره برنامه های 
دستگاه قضا برای کاهش اطاله دادرسی گفت: قبول دارم گاهی 
اوقات روند رسیدگی به برخی پرونده ها طولانی می شود و باید 
این موضوع را از طریق اصلاح قوانین و مقررات، افزایش نیرو و 
تجهیزات و کاهش فرآیند ها که در سند تحول پیش بینی شده، 
حل کنیم. حجت الاسلام محسنی اژه ای با بیان اینکه کاهش اطاله 
دادرسی در گرو چند اقدام است که باید همزمان پیگیری شود، 
اف��زود: یکی از این موارد همکاری با دولت برای برطرف کردن 
زمینه هایی است که موجب افزایش پرونده های قضایی می شود. 
حجت الاس��لام محس��نی اژه ای از کوتاه کردن فرآیند های 
دادرسی به عنوان یکی دیگر از اقدامات تحولی در دوره مدیریت 
خود در دستگاه قضا یاد کرد و متذکر شد اگر برای این موضوع 
تدبی��ر نش��ود هر چه هم نیرو و امکان��ات در مجموعه قضایی 
افزای��ش پیدا کند، باز ه��م کار ها در حد انتظار پیش نمی رود. 
رئیس قوه  قضائیه اظهار داشت: مساله بعدی توجه به موضوع 

پیشگیری از جرم است که باید 
با کمک مجلس و دولت و سایر 
دس��تگاه ها پیگیری کنیم. وی 
همچنین عن��وان کرد: از دیگر 
نکات م��ورد توجه، جرم انگاری 
اس��ت و نباید همه مس��ائل را 
جرم تلقی کنیم، بلکه بسیاری 
از موضوع��ات از طریق افزایش 
شورا های حل اختلاف و ارتقای 

صلاحیت آنها و توسعه و تعمیق داوری و میانجیگری و استفاده 
از ظرفیت مردم قابل حل است. رئیس قوه  قضائیه تاکید کرد: 
اگر این موارد را به طور همزمان و همه جانبه لحاظ کنیم و اطاله 
دادرسی کاهش یابد به نفع مردم، دولت و قوه  قضائیه است و با 
شتاب بخشی به اجرای سند تحول می توانیم گام به گام در این 

مسیر حرکت کنیم. 
ارتباط با مردم و نخبگان، اولویت دستگاه قضا ■

حجت الاس��لام محس��نی اژه ای در پاسخ به س��والی درباره 
میانگین مطلوب زمان رسیدگی به یک پرونده گفت: موضوع 
پرونده ها متفاوت اس��ت و هر پرونده متناسب با کیفیت جرم 
باید مورد رسیدگی قرار گیرد و برخی پرونده ها سنگین هستند 
اما با توجه به کمبود کادر قضایی و اداری و زمانبر بودن برخی 
اقدامات مانند استعلامات و کارشناسی ها، اگر یک پرونده ظرف 
6-۵ ماه به صدور حکم برسد، مطلوب است. رئیس قوه  قضائیه 
در بخش دیگری از صحبت های خود، با بیان اینکه ۳ کار جزو 
اولویت ها و برنامه های قطعی دس��تگاه قضاست، ارتباط بیشتر 
با مردم از طرق مختلف، ارتباط وس��یع تر با مجموعه همکاران 

قضای��ی از طریق سرکش��ی یا 
درخواس��ت گزارش عملکرد و 
ارتباط و تماس با بخش نخبگانی 
را ای��ن ۳ اولویت عن��وان کرد. 
حجت الاسلام محس��نی اژه ای 
با اش��اره به نقش رس��انه ها در 
آگاهی بخش��ی به جامع��ه، از 
رسانه ها خواست دستگاه قضایی 
را در افزایش دانش حقوقی مردم 
برای کاهش ورودی پرونده ها به واحد های قضایی یاری کنند. 
وی درباره استفاده از فناوری های نوین و هوشمند در مجموعه 
دادگستری ها گفت: همکاران ما در دادگستری ها تلاش می کنند 
از همه ظرفیت ها بویژه فناوری های جدید استفاده کنند اما گاهی 
اوقات ناگزیر می ش��وند کار ها را به صورت دستی انجام دهند. 
حجت الاسلام محسنی اژه ای در عین حال تاکید کرد: به دنبال 
آن هستیم که در چارچوب سند تحول، کل فرآیند رسیدگی از 
ابتدا تا انتها الکترونیکی شود تا سیستم کاغذی جمع آوری شود 

که البته این کار زمانبر است. 
لزوم کوتاه کردن فرآیند دادرسی ■

رئیس قوه  قضائیه در ادامه، در جمع مس��ؤولان دادگستری 
شهرستان قدس و تعدادی از مسؤولان این شهر از جمله فرماندار 
و امام جمعه شهر قدس، بر لزوم احصا و تبیین دقیق مشکلات 
این شهرس��تان تاکید کرد و گفت: مشکلات و چالش های هر 
منطقه را باید بر اساس مؤلفه های خاص مانند ترکیب جمعیت 

و زیرساخت های آن منطقه حل و  فصل کرد. 
حجت الاس��لام محسنی اژه ای در ادامه به بیان توصیه هایی 

خطاب به همکاران خود در مجموعه قضایی شهر قدس پرداخت 
و از آنها خواس��ت آخرین آم��ار پرونده های قضایی موجود در 
دادسرا ها و محاکم را مورد ارزیابی قرار دهند و پرونده هایی که 
زمان رسیدگی به آنها غیرمتعارف بوده و با گذشت سال ها، هنوز 
منجر به صدور نتیجه قطعی نشده، هر چه سریع تر تعیین تکلیف 
کنند. رئیس قوه قضائیه با خطیر خواندن کار قضا و دشوار توصیف 
کردن مسؤولیت دادیاران و بازپرسان، بر لزوم توجه به مشکلات 
کاری و معیشتی آنها و فراهم کردن همه امکانات مورد نیاز برای 
انجام وظایف شان تاکید کرد. وی از دادیاران و بازپرسان به عنوان 
خط مقدم مراجعات مردمی یاد کرد و گفت: رسیدگی به چند 
پرون��ده در یک روز، آن هم با انواع جرائمی که وجود دارد کار 
دشواری است و هر چه امکانات و نیرو باشد باز هم بیش از حد 
توان همکاران ماست و باید در کنار تکریم ارباب رجوع، برای حفظ 
کرامت قضات و کارمندان مجموعه های قضایی نیز در جامعه 
فرهنگ سازی شود. رئیس قوه قضائیه، یکی از مهم ترین مسائل 
برای حل این مشکل را کوتاه کردن فرآیند دادرسی عنوان کرد و 
گفت: مسؤولان با نظارت مستقیم و راهنمایی همکاران و بررسی 
مشکلات کار، می توانند فرآیند های اضافه را با تدبیر کاهش دهند. 
حجت الاسلام محسنی اژه ای بر همین اساس به دادیاران توصیه 
کرد قبل از ارسال پرونده به دادگاه از طریق هم اندیشی ها و تعامل 
با شعب، نقایص پرونده ها را برطرف کنند تا زمان رسیدگی به 
دلیل تردد پرونده بین واحد های قضایی دچار اطاله نشود. رئیس 
قوه  قضائیه همچنین تسریع در اقدام برای پرونده های مشمول 
نیابت قضایی و همچنین کاهش تاخیر در انجام کارشناسی و 
جلوگیری از ارجاعات غیرضروری برای کارشناس��ی را از دیگر 

اقدامات موثر در کاهش اطاله دادرسی دانست. 

رئیس قوه  قضائیه در بازدید سرزده از دادگستری شهرستان قدس: دنبال کوتاه کردن فرآیند دادرسی هستیم 

تحولازدروندستگاهقضا

   سفروزیرخارجهاسرائیلبهمقرناتوواتحادیهاروپاییبرایرایزنیعلیهایران 
منابع رسانه ای رژیم صهیونیستی و همچنین دفتر دبیرکل ناتو از سفر روز دوشنبه وزیر خارجه و نفر دوم کابینه رژیم 
صهیونیستی به بروکسل خبر دادند. دفتر »ینس استولتنبرگ« دبیرکل ناتو در بیانیه ای اعلام کرد او روز دوشنبه در مقر این 
ائتلاف نظامی غربی در بروکسل با »یائیر لاپید« وزیر خارجه رژیم صهیونیستی دیدار می کند. طبق گزارش جروزالم پست، 
لاپید علاوه بر دیدار با استولتنبرگ در مقر ناتو در حال برنامه ریزی برای حضور در یک دیدار رسمی با حضور وزرای خارجه 
کشورهای عضو اتحادیه اروپایی است. رسانه های رژیم صهیونیستی اشاره ای به دستورکار سفر نفر دوم کابینه جدید این 
رژیم به مقرهای ناتو و اتحادیه اروپایی نکردند اما در هفته های اخیر بعد از روی کار آمدن این کابینه، مقام های تل آویو بارها 
با مسؤولان آمریکایی و غربی علیه ایران رایزنی کرده اند. همچنین »گادی ایزنکوت« رئیس سابق ستاد مشترک ارتش رژیم 
صهیونیستی هم در گفت وگویی ایران را حتی بدون داشتن سلاح هسته ای، تهدید اصلی اسرائیل دانست. وی که با روزنامه 
جروزالم پست گفت وگو می کرد، به جنگ 12 روزه اخیر غزه اشاره کرد و گفت گروه های مقاومت در عرض 5 دقیقه، 13۰ فروند 
راکت و موشک به سمت مناطقی از اسرائیل شلیک کردند تا سامانه دفاعی موشکی )گنبد آهنین( قادر به پاسخگویی نباشد. 
وی افزود: ارتش اسرائیل پیش تر هشدار داده بود هر گونه جنگ آتی با حزب الله خسارات خیلی بیشتری به بار خواهد آورد 

و ممکن است به مرگ 1۰۰۰ اسرائیلی منجر شود.

گروه سیاسی: حسن روحانی در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا 
گفت: شرایط نامناسب تری نسبت به هفته های گذشته وجود 
دارد. رئیس جمهور با بیان اینکه پروتکل ها و دستورالعمل های 
بهداشتی باید در شهرهای قرمز و نارنجی به طور کامل اجرا 
ش��ود و نظارت ها و پایش ها در ای��ن زمینه نیز باید با دقت 
در دس��تور کار باشد، اظهار داشت: تسامح در مراعات نکات 
بهداشتی، تعلل در اجرای دستورالعمل ها و اعمال نظارت ها، 
تجمع های غیرمجاز و تردد های غیرضروری، شرایط را درباره 
این بیماری بدتر می کند و باید با آن به صورت جدی مقابله 
شود. روحانی با بیان اینکه از امروز بیش از هفته های گذشته 
روند تزریق واکس��ن سرعت گرفته است، اظهار داشت: این 
آمادگی وجود دارد که روزانه تا ۵۰۰ هزار نفر از مردم واکسینه 
ش��وند و این می تواند نس��بت به بیماری مصونیت بیشتری 
ایجاد کند و همچنین امید زیادی در بین مردم ایجاد کرده 
و خط��ر مرگ ومیر را کاهش دهد. رئیس جمهور تاکید کرد: 
برخی حرف ها در تریبون ها و فضای مجازی گفته می شود و 
بعدا هم رسانه های بیگانه و ضدایران شروع می کنند به بزرگ 
کردن و منتشر کردن آن. چند نکته بود که بعد از بررسی ها 
مش��خص ش��د این حرف ها دروغ و کذب است. مثلا شایعه 

کردند در فلان استان دیگر تخت وجود ندارد و حتی فیلمی 
را منتشر کردند که یک نفر در بیابان زیر درخت که پلاسی 
پهن شده بیمار است و سرمش روی درخت نصب شده است. 
اینها بازی های تبلیغاتی است. وی ادامه داد: وزیر بهداشت به 
صراحت اعلام کردند در همان استان تخت های خالی وجود 
دارد. هفته قبل هم که با رئیس دانشگاه و استاندار صحبت 
کردیم چنین مشکلی وجود نداشت. طبیعی است که وقتی 
در یک اس��تانی بیماری شیوع می یابد نگرانی وجود دارد اما 
غیرواقعی نباید حرف بزنیم، مخصوصا آدمی که مسؤولیت دارد 
باید خیلی حرف هایش دقیق تر باشد. رئیس جمهور در ادامه 
خاطرنشان کرد: گفتند در فلان جا که برق رفت بیماران به 
مش��کل خوردند و دستگاه های تنفسی از کار افتاد که امروز 
در جلس��ه به صراحت از طرف مس��ؤولان گفته شد دروغ و 
کذب محض است، همه بیمارستان های ما دارای ژنراتورهای 
اضطراری هس��تند و اگر برق برود مشکلی پیش نمی آید و 
هیچ جا مشکلی پیش نیامد. با یک داستانی که دروغ محض 
است، شایعه درست و مردم را نگران می کنند و ذهن مردم 
خراب می شود و رعب و وحشت ایجاد می شود و حالت یأس 

به مردم دست می دهد.

گروه سیاسی: رئیس جمهور منتخب گفت: امروز فضای مبارزه 
با فس��اد در کش��ور ایجاد شده اس��ت و باید با ادامه این روند و 
همچنین افزایش کارآمدی، س��رمایه اجتماعی و اعتماد مردم 
به نظام را افزایش دهیم. حجت  الاسلام سیدابراهیم رئیسی در 
دیدار اعضای جامعه مدرسین حوزه علمیه قم، گفت: با توجه به  
شناختی که از امکانات مادی و معنوی، نیروی انسانی کارآمد، 
اراده جدی مدیران و توان جوانان دارم معتقدم راه برون رفت از 
مشکلات کشور وجود دارد. رئیسی با اشاره به اینکه مجموعه ای 
از دیدگاه ه��ا و سیاس��ت ها از جمله بیانی��ه گام دوم انقلاب و 
سیاست های ابلاغی اقتصاد مقاومتی را به عنوان اسناد بالادستی 
در اختیار داریم، افزود: این سیاست ها پایه ای برای برنامه ریزی 
در راستای تحول در جامعه خواهد بود. وی با تاکید بر لزوم ارج 
نه��ادن به تمام خدمات و تلاش های دولت ها و مجالس قبلی، 
گفت: در این سال ها زحمات بسیاری کشیده شده که قابل توجه 
است اما در شرایط موجود که مردم ناراضی هستند و نخبگان و 
دغدغه مندان نگرانند، می توان با شناخت مشکلات، اولویت گذاری 
مسائل کشور، کار جهادی و شناخت راهکارها و راه حل ها تحول 
را در کشور عملیاتی کرد. رئیسی خاطرنشان کرد: امروز فضای 
مبارزه با فساد در کشور ایجاد شده است و باید با ادامه این روند 

و همچنین افزایش کارآمدی، سرمایه اجتماعی و اعتماد مردم به 
نظام را افزایش دهیم. وی با تاکید بر لزوم چابک سازی نظام اداری، 
تصریح کرد: تحقق وعده ها نیازمند نظام اداری چابک است و به 
دور از بروکراسی معمول در مسیر تحقق وعده ها گام برمی داریم. 

باید به جوانان میدان داد ■
رئیس جمهور منتخب همچنین روز گذش��ته میزبان وزیر 
ورزش و جوانان بود. مسعود سلطانی فر در این دیدار با تبریک 
انتخاب رئیسی از سوی مردم و آرزوی موفقیت برای وی و دولت 
آینده، گزارشی از آخرین وضعیت برنامه ها و اقدامات وزارتخانه 
تحت مدیریت خود ارائه کرد. رئیسی نیز در این دیدار با تشکر 
از تبریک وزیر ورزش و جوانان و گزارش وی، اظهار داشت: باید 
به جوانان در عرصه های مختلف مدیریتی و سیاست گذاری بیش 
از گذشته میدان داد. رئیس جمهور منتخب در پایان تلاش برای 
تس��هیل مقدمات ازدواج جوانان، تامین تسهیلات ازدواج و نیز 
توسعه مراکز مشاوره و حمایت از توسعه تشکل های مردم نهاد 
جوانان را مورد تاکید قرار داد. رئیس��ی توس��عه توأمان ورزش 
همگان��ی و حرفه ای و نیز بهره گیری از تجربه، مهارت و دانش 
پیشکسوتان ورزشی را از جمله رویکردهای اصلی دولت سیزدهم 

در عرصه ورزش برشمرد. 

روحانی در جلسه ستاد ملی کرونا با اشاره به وجود ژنراتورهای اضطراری در بیمارستان ها:

اگربرقبرودمشکلیپیشنمیآید
رئیس جمهور منتخب بر لزوم  ادامه  مبارزه با فساد تأکید کرد

افزایشسرمایهاجتماعینظامدرسایهکارآمدی


